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ZÁPISNICA 

zo 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici konaného dňa 25. októbra  

2017 o 17.00 hod. v zasadačke KD v Spišskej Teplici 

 

 
Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny.                                                                                             

 

Starosta obce Ing. Radoslav Šeliga privítal všetkých prítomných, skonštatoval, že sú prítomní 7 

poslanci z  9 a že  Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Starosta obce  oboznámil  

prítomných s programom a následne dal hlasovať o programe:  

 

      Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Správa HKO o vykonanej kontrole 

5. Návrh úpravy rozpočtu č.3/2017 

6. Žiadosť o zmenu účelu použitia fin. prostriedkov zo ŠKD na MŠ Spišská Teplica 

7. Návrh VZN o grantovom programe 

8. Návrh VZN o prepravnej službe 

      9. Majetkovo – právne vysporiadanie  Interreg PL - SK 

   10. Schválenie prevodu vlastníctva majetku z dôvodu hodného  osobitného zreteľa    

         manželom Valentíkovým 

   11. Žiadosť Združenia rodičov pri ZŠ Spišská Teplica 

   12. Žiadosť Life Academy - CVČ 

   13.  Rôzne + diskusia 

   14. Interpelácie poslancov 

   15. Záver 

 

Hlasovanie:    

Za: 7  Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, 

Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4          

      OZ v Sp. Teplici schválilo program zasadnutia. 

 

2. Starosta obce navrhol členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

 

2.a) Návrhová komisia: Ing. Gabriela Olekšáková a MUDr. Mária Michalková  
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Hlasovanie:    

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, 

Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

          Potrebné kvórum : 4   

 

OZ  schválilo   členov  návrhovej  komisie:  Ing . Gabriela Olekšáková  a  MUDr.   Mária  

Michalková 

 

2.b) Overovatelia zápisnice: Jana Ďurišová a Ondrej Dunaj - Jurčo 

       Zapisovateľ: Ing. Miroslav Hric 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, 

Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 4 

 

OZ  schválilo  overovateľov zápisnice: Jana  Ďurišová  a Ondrej   Dunaj – Jurčo,  zapisovateľ:    

Ing. Miroslav  Hric .           

 

     3. Starosta    obce    predniesol    kontrolu  plnenia   uznesení   zo  zasadnutia   OZ    zo   dňa  

    20.9.2017   a  skonštatoval, že žiadne uznesenie  nebolo  ukladacieho charakteru. 

 

       OZ vzalo na vedomie kontrolu plnení uznesení. 

 

4. Starosta obce podal informáciu o výsledku kontroly HKO, ktorá sa týkala kontroly 

vnútorných smerníc a predpisov a zároveň poďakoval HKO za doterajšiu prácu. Skonštatoval,  

že správa bola poslancom predložená a mali sa s ňou možnosť oboznámiť. Starosta obce dal 

priestor na prípadné otázky ku predloženej správe.   
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      OZ vzalo na vedomie správu o výsledku kontroly HKO.  

   

4.a)  Starosta predniesol návrh na zrušenie Zásad vykonávania finančnej kontroly 

v podmienkach  Obce Sp. Teplica zo dňa 17.5.2010 a všetkých  doterajších interných noriem 

týkajúcich sa finančnej kontroly bez ohľadu na ich formu. V platnosti zostáva iba smernica 

o postupe vykonávania finančnej kontroly, ktorá je účinná od 1.1.2016.       

 

Hlasovanie:  

 

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, 

Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

  Potrebné kvórum : 4 

OZ ruší Zásady vykonávania finančnej kontroly v podmienkach  Obce Sp. Teplica zo dňa 

17.5.2010 a všetky doterajšie interné normy týkajúce sa finančnej kontroly bez ohľadu na ich 

formu. V platnosti zostáva iba smernica o postupe vykonávania finančnej kontroly, ktorá je 

účinná od 1.1.2016.       

 

5. Starosta   informoval o návrhu na úpravu rozpočtu č.3/2017 v ktorom sa jedná o úpravu 

v celkovej výške v príjmovej časti: 25 930,- EUR  a vo výdavkovej časti: 25 930,- EUR takže 

rozpočet ostane vyrovnaný v celkovej sume 1 516 702,00 EUR upraveného rozpočtu Obce 

Spišská Teplica. Starosta poskytol priestor na vyjadrenie sa k predloženému návrhu.  

  

Hlasovanie:                

Za: 6 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková,  

Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 1 Anna Nemčková 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4 

 
OZ schválilo návrh úpravu rozpočtu č. 3/2017 vo výške  25 930,-  EUR.   
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6.  Starosta obce informoval o žiadosti  ZŠ s MŠ Sp. Teplica  na  zmenu účelu použitia finančných  

prostriedkov v originálnych kompetenciách pre ZŠ a MŠ  sume 2 000,- EUR  zo ŠKD   na   

MŠ Spišská  Teplica a  predniesol návrh uznesenia.              

 Hlasovanie:                

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

             Potrebné kvórum : 4 
 

OZ schválilo  zmenu účelu použitia finančných  prostriedkov v originálnych kompetenciách 

pre ZŠ a MŠ  sume 2 000,- EUR  zo ŠKD   na   MŠ Spišská  Teplica.   

      7. Starosta obce informoval o návrhu VZN O grantovom programe Obce  Sp. Teplica 

a predniesol návrh uznesenia.   
    

         Hlasovanie:                

Za: 6 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, , 

Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 1 Anna Nemčková 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 5 
  

OZ schválilo  VZN č.12/2017  O grantovom programe Obce Sp. Teplica s účinnosťou od  

1.12.2017. 

8. Starosta obce predniesol návrh VZN O prepravnej službe. 

Hlasovanie:                

Za: 6 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, , 

Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján Šeliga 
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Proti: 1 Anna Nemčková 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 5 
 

OZ schválilo  VZN č.13/2017 VZN O prepravnej službe s účinnosťou od 1.12.2017.   

9. Starosta obce informoval o návrhu majetkovo – právneho usporiadania za účelom získania 

externých zdrojov cez program INTERREG Poľsko – Slovensko na obnovu a rozvoj 

prírodného a kultúrneho dedičstva : 

9.a) právneho usporiadania - výpožičke hnuteľných vecí za účelom získania finančnej dotácie, 

alebo finančného  príspevku  z externých zdrojov na reštaurovanie a vystavenie vecí pre 

verejnosť. 

Hlasovanie:                

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4 
 

OZ schválilo  výpožičku  hnuteľných   vecí  za  účelom   získania   finančnej  dotácie,  alebo 

finančného  príspevku  z externých zdrojov na reštaurovanie a vystavenie vecí pre verejnosť. 

9.b) Starosta obce predniesol návrh na  schválenie  prenájmu nehnuteľného majetku - 

pozemku v celosti parcela KN-E č. 3484 o výmere 2534 m2  v katastrálnom území Spišská 

Teplica, vlastníkom ktorej je:  Ján Slivenský, bytom Obrancov mieru 371, Spišská Teplica 

zapísaného na LV č. 1436, druh pozemku orná pôda, o výmere 2 534m2  do nájmu  Obce 

Spišská Teplica v celosti  s dobou nájmu na 10 rokov za cenu nájmu max. do 100  EUR za rok, 

za účelom majetko - právneho  usporiadania  pozemku pod SO 06 Rozhľadňu Príkra.    

Hlasovanie:                

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Ján Šeliga 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4 
 

OZ schválilo prenájmu nehnuteľného majetku - pozemku v celosti parcela KN-E č. 3484 o 

výmere 2534 m2  v katastrálnom území Spišská Teplica vlastníkom ktorej je:  Ján Slivenský, 

bytom Obrancov mieru 371, Spišská Teplica zapísaného na LV č. 1436, druh pozemku orná 

pôda o výmere 2 534m2  do nájmu  Obce Spišská Teplica v celosti  s dobou nájmu na 10 

rokov za cenu nájmu max. do 100  EUR za rok.  

 

9.c) Starosta obce predniesol návrh na Obecné prenájom nehnuteľného majetku - pozemku v 

celosti parcela KN-C  č. 1286 o výmere 8893 m2  v katastrálnom území Spišská Teplica 

vlastníkom ktorej sú:  Lesy SR, Nám. SNP 8, Banská Bystrica zapísaného na LV č. 1150, druh 

pozemku ostatné plochy o výmere 8 893m2  do nájmu  Obce Spišská Teplica v celosti  za cenu 

nájmu max. do 1 300,-EUR za rok s dobou nájmu na 10 rokov za účelom realizácie zámeru 

výstavby SO 05 Kalvária.     

Pani Anna Nemčková upozornila, aby zmluva nebola podmienená len úspešnosťou projektu 

Interreg Poľsko-Slovensko, ale aby mala obec možnosť v prípade neúspešnosti žiadosti o 

dotáciu realizovať výstavbu aj z iných zdrojov.   

 Hlasovanie:                

Za: 6 Ondrej Dunaj Jurčo, MUDr. Mária Michalková, Anna Nemčková, 

Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Jana Ďurišová 

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4 
 

OZ schválilo návrh  prenájom nehnuteľného majetku - pozemku v celosti parcela KN-C  č. 

1286 o výmere 8893 m2  v katastrálnom území Spišská Teplica vlastníkom ktorého sú:  Lesy 

SR, Nám. SNP 8, Banská Bystrica zapísaného na LV č. 1150,  druh pozemku ostatné  plochy  

o  výmere 8 893m2  do nájmu  Obce Spišská Teplica v celosti  za cenu nájmu max. do 1 300,-

EUR za rok s dobou nájmu na 10 rokov.  



7 

 

10. Starosta obce predniesol návrh na  schválenie  prevodu vlastníctva majetku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa  manželom Valentíkovým: Obecné zastupiteľstvo v Spišskej 

Teplici schvaľuje prevod vlastníctva majetku Obce Spišská Teplica v súlade s § 9a ods. 8 

písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení nesk. predpisov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa:  pozemok KN-C parc. č. 971/99, druh pozemku orná pôda o výmere 164 

m², zapísaného na LV č. 1, nachádzajúceho sa v k. ú. Spišská Teplica p. Martinovi Valentíkovi 

a manž. Eve Valentíkovej, rod. Dikantovej, obaja trvale bytom Spišská Teplica, Podhrádok 

461/6. 

Za dôvod hodný osobitného zreteľa považuje OZ v Sp. Teplici skutočnosť, že v minulosti 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici dňa 22. 10. 2014 schválilo Uznesením Obce Spišská  

Teplica  č. 44/2014 predaj predmetnej parcely bez uvedenia spôsobu prevodu majetku, ako aj 

nedodržanie spôsobu postupu obce v rámci zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

nesk. predpisov. Následne na to bola s kupujúcimi uzatvorená kúpna zmluva, ktorá 

neobsahovala spôsob prevodu majetku. Kupujúci v dobrej viere uhradili celú dohodnutú 

kúpnu cenu, čo predstavuje sumu 3.488,28 EUR. Predmetný pozemok kupujúci doposiaľ 

dlhodobo užívajú na účely záhrady.  

 

Hlasovanie:                

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 5 
 

OZ schválilo prevod  nehnuteľného majetku – pozemku :  pozemok KN-C parc. č. 971/99, 

druh pozemku orná pôda o výmere 164 m², zapísaného na LV č. 1, nachádzajúceho sa v k. ú. 

Spišská Teplica p. Martinovi Valentíkovi a manž. Eve Valentíkovej, rod. Dikantovej, obaja 

trvale bytom Spišská Teplica, Podhrádok 461/6. 

10. Starosta informoval o žiadosti  Združenia rodičov pri ZŠ Spišská Teplica na odpustenie 

poplatku za prenájom sály KD. Predniesol návrh uznesenia.  

Hlasovanie:                

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Ján Šeliga 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4 
 

OZ  v Spišskej Teplici  schválilo  odpustenie poplatku za prenájom sály  ZR pri ZŠ na deň 17. 

novembra 2017. 

12.Starosta obce informoval o žiadosti  Life Academy, s.r.o. . Francisciho 906/25, Poprad 

o poskytnutie dotácie  na rok 2018 podľa §9  odst. 12 písm. j) zákona NR SR č. 569/2003 Z.z. 

pre Súkromné centrum voľného času. HKO upozornil na zlú citáciu zákona a potrebu opravy 

žiadosti žiadateľom v zmysle  správnej  citáciie  zákona. 

12.a) Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici berie na vedomie žiadosť o poskytnutie 

dotácie na rok 2018 pre súkromné centrum voľného času Life Academy s.r.o. Poprad.  

 

12.b) Nakoľko žiadosť nebola správne zdôvodnená podľa citovaného zákona starosta 

predniesol návrh uznesenia na základe ktorého obecný úrad vyzve žiadateľa na opravu 

žiadosti podľa správnej citácie zákona. 

 
Hlasovanie:                

Za: 7 Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária Michalková, 

Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Marek Červeň 

Nehlasovali: 0  

           Potrebné kvórum : 4 
 

 

OZ  ukladá obecnému  úradu  vyzvať žiadateľa  Life Academy  s.r.o.  Poprad  o  úpravu 

žiadosti v zmysle správnej citácie zákona. 
   

13. Rôzne a diskusia – starosta obce dal priestor prísediacim na diskusiu v rámci ktorej sa do 

diskusie prihlásila p. Sylvia Poláková, ktorá sa informovala o podrobnostiach krátkeho 

oznamu v Obecnom spravodajcovi, týkajúceho sa  návrhu Mesta Poprad na čiastkovú zmenu 

ÚPN-O Sp. Teplica  vo veci  zmeny funkčného využitia pozemkov v prevažnom vlastníctve 

Mesta Poprad, ktoré sú schválenou ÚPN-O navrhnuté na športové podujatia nadnárodného 

významu, na časti ktorých Mesto Poprad navrhuje zmenu na IBV a občiansku vybavenosť. 

Zároveň sa dotazovala, aký má názor na žiadosť OZ, dokedy je termín aby obec dala svoje 

stanovisko a akou formou sa môžu k návrhu vyjadriť občania. Starosta informoval 
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o podrobnostiach žiadosti Mesta Poprad, ktorý v rámci žiadosti o čiastkovú zmenu a doplnok 

(ČZaD) UPN-O Sp. Teplica navrhuje zmenu funkčného využitia pozemkov v prevažnej miere 

vo vlastníctve Mesta Poprad, ktoré sa nachádzajú  v  k. ú. Sp. Teplica v lokalite ohraničenej 

súbehom s cestou I/18 v úseku  od  mosta na ceste I/18 ponad rieku Poprad až po prístupovú 

cestu III. triedy do Obce Sp. Teplica. Jednalo by sa o časť obce, ktorá by správnym 

usporiadaním patrila pod Obec Sp. Teplica, ale lokalizáciou a dopravným prepojením by bola 

bližšie k Popradu. Starosta sa vyjadril k možnostiam, ktorými občania môžu podávať 

k žiadosti svoje pripomienky a podnety: písomným podaním na obecný úrad, do schránky 

obecného úradu, e-mailom, alebo prednesením na rokovaniach OZ, alebo prostredníctvom 

poslancov. Pripomenul, že ČZaD UPN-O v procese prerokovania bude  mať možnosť okrem 

dotknutých orgánov štátnej správy a dotknutých organizácií  pripomienkovať široká verejnosť. 

Ďalej sa rozvinula diskusia okolo skládky stavebnej sute pred vstupom do obce, kde starosta 

informoval o momentálnom riešení situácie. Zároveň sa diskutovalo o obmedzení rýchlosti na 

ceste III. triedy smerujúcej do obce v celom úseku, na rýchlosť 70 km/hod., ktorá je na 

základe vyvolaného rokovania zo strany obce s dotknutými štátnymi orgánmi  v procese 

odsúhlasovania.    

O 18.00 hod. nasledovala 10 min. prestávka v rokovaní OZ po ktorej sa pokračovalo 

v programe rôzne + diskusia. 

O 18.18 hod. príchod poslanca p. Mareka Červeňa 

Priestor na diskusiu dostal p. Daniel Murgaš, ktorý sa dotazoval  na podmienky a okolnosti  

pripojenia vodovodu a kanalizácie pre sociálne bývanie – UNIMO bunku na štadióne. Zdĺhavá 

diskusia sa viedla okolo výšky finančného vyrovnania za napojenie na prípojky vody 

a kanalizácie vo vlastníctve bratov Murgašovcov, ktorí majú na stavbu prípojok spracovaný 

odborný znalecký posudok. Zo strany Ing. Pavla Pinteka bolo zdôraznené, že nakoľko na 

prípojky budú napojené 3 objekty, obec by sa mala nákladoch  stanovených  znaleckým 

posudkom podielať 1/3. Diskusia sa viedla okolo alternatývnych  možností realizácie 

napojenia a spôsobu budúceho prevádzkovania prípojok.   

Ďalej sa diskutovalo o požiadavke nutného  osadenia mreží na novovybudovaný cestný rigol 

pri ul. Vodárenskej z hľadiska bezpečnosti detí a cyklistov a o rozsahu osadenia a tiež 

o doasfaltovaní ul. Vodárenskej pri cestnom rigole. V bezprostrednej blízkosti cesty budú na 

rigol osadené ochranné mreže, ktoré sa zadali do výroby.           

            O 19.00 hod. nasledovala 10 min.  prestávka    

O 19. 03 hod sa z rokovania vzdialil a ospravedlnil sa Ing. Pavol Pintek. 

Po prestávke pokračovala diskusia v ktorej sa prihlásil p. Marek Červeň s podnetom  z komisie 

verejného poriadku ku skládke na pozemku rodinného domu p. Eduarda Šavela na ul. Lesnej. 

Upozornil na hygienické a požiarne riziko nazhromažďovaného materiálu a požiadal obec, aby 

v danej veci urobila patričné opatrenia prostredníctvom orgánov hygieny a požiarnej ochrany, 

prípadne orgánov činných v trestnom konaní.  

p. Marek Červeň ďalej informoval o podnete občanov z ul. Záhradnej ku pozemkom 

a k objektom  vo vlastníctve PD Sp. Teplica, ktoré zanedbáva údržbu uvedených 

nehnuteľností. 
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Ďalej sa diskutovalo o kontajneroch a sprístupnení WC na cintoríne počas Sviatku Všetkých 

svätých.    

V rámci  rôzneho  starosta obce informoval  Obecné zastupiteľstvo o odpredaji majetku obce 

vozidla  Multicar  M25.1  EČ PP124AU s príslušenstvom Obci  Batizovce  za  cenu 500,00 €.    

Ide o dočasne odhlásené vozidlo v nepojazdnom stave. 

 

OZ berie na vedomie  informáciu  o  odpredaji  hnuteľného majetku Multicar M25.1 EČ 

PP124AU s príslušenstvom. 

 

Starosta  následne predniesol žiadosť Klubu dôchodcov o  odpustenie poplatku za prenájom 

sály KD na dni 27.10. 2017 a 29.10.2017 a zároveň prečítal  návrh  uznesenia  na  odpustenie 

poplatku.  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, MUDr. Mária 

Michalková, Anna Nemčková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Ján 

Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Tomáš Buc, Ing. Pavol Pintek 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schvaľuje odpustenie poplatku za prenájom sály KD 

Klubu dôchodcov na dni 27.10. 2017 a 29.10.2017. 

 

Starosta informoval OZ o predloženej žiadosti p. Štefana Harabina o zaradení návrhu na zmenu 

funkčného využitia pozemkov z ornej pôdy na plochy pre priemysel, technické vybavenie 

a občiansku vybavenosť  za účelom výstavby mäsokombinátu a reštaurácie.  

OZ berie na vedomie žiadosť Štefana Harabina  o zaradenie návrhu na zmenu funkčného využitia 

plôch do procesu obstarania ZaD k UPN-O Sp. Teplica. 

 
      14) Interpelácie poslancov neboli prednesené. 

 

15) Záver:  Starosta   obce   poďakoval  všetkým  za  účasť  a ukončil  zasadnutie  obecného 

  zastupiteľstva. 

       

Overovatelia zápisnice:  Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová 

 

 Zapísal: Ing. Miroslav Hric , v Spišskej Teplici 2.11.2017 

      

 

  Ing. Mária Klára Martinková     Ing. Radoslav Šeliga 

             prednostka OÚ v.r.                           starosta obce v.r. 


